

## 國立臺灣師範大學藝術史研究所 112 學年度碩士班先修生申請表

1. 考生需自行下載「申請表」，填寫完畢後，上傳至碩士先修報名系統。
2. 申請西方藝術史組之「申請表」及各項審查資料，請提交英文版本（詳 P.3）。

### 一、個人基本資料

姓 名		性 別 (非強制性)	
出生日期		學號	
學 歷			
名稱 經歷	學校	科系	
大學			
高中			
工作經歷			
實習經歷			

自傳（含學習歷程，至少 500 字）

二、申請藝術史研究所的動機以及研究興趣（至少 1500 字）

**Application Form  
for Pre-Master’s Program Enrollment of the Academic Year 2023/24  
Graduate Institute of Art History, National Taiwan Normal University**

1. Candidates should download and fill out this “Application Form” themselves and upload it to the application system for the Pre-Master’s Program.
2. Candidates applying for the Western Art History Program are strongly recommended to provide the completed Application Form and related documents in English.

**A) Basic Personal Profile**

<b>Name</b>		<b>Gender (optional)</b>	
<b>Date of Birth</b>		<b>Student ID Number</b>	

**Educational Background**

Detail Level	Institute Name	Department/ Field of Specialization
<b>University</b>		
<b>High School</b>		
<b>Work Experience</b>		
<b>Internships</b>		

**Autobiography (including learning history; minimum 500 words)**

**B) Motivation for applying for the program and study interests  
(around 500 words in English)**

**C) Choose the artwork (or building) that you know best or like the most. Write in your own words (no plagiarism) about this artwork and its artist (if known) (around 500 words).**